
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

ZAPISNIK 
s 6. sjednice Vijeća mjesnog odbora Kantrida od 13. prosinca 2023. godine,  

održane u prostorijama MO Kantrida, Lovranska 10 
 
 

Sjednici su bili nazočni: 

 Višnja Jelenčić, predsjednica 

 Ljubo Martinović, zamjenik predsjednice 

 Krunoslav Pribanić, član 

 Igor Suhin, član 

 Dijana Rosandić Živković, predsjednica pododbora za kulturu 
 

Sjednici nije nazočila: 

 Sandra Graf Župčić, član 
 
Ostali nazočni: 

 Dragica Šibenik, tajnica MO Kantrida 
 
Usvojen zapisnik sa 4. i  5. sjednice od  2023.godine. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 

      
  

DNEVNI RED 
 

1. Programi rada za 2024. i  prijedlog Financijski plan za 2024.g.i projekcija plana za 2025. i 
2026.g. 

2. Preraspodjela financijskih sredstava iz programskih aktivnosti u programsku aktivnost 
doček Djeda Mraza  

3. Izvješće o realizaciji programske aktivnosti - Doček Djeda Mraza 
4. Izvješće o programskoj aktivnosti - Likovne radionice 
5. Razno 

 
 

Točka  1 

Vijeće mjesnog odbora Kantrida u 2024. godini planira održati šest programskih aktivnosti: 

Slikarski Ex tempore, Likovnu radionicu, Doček Djeda Mraza, 8. Mart, Biramo najljepšu okućnicu i 

Ekološku akciju. Financijski plan Vijeća mjesnog odbora Kantrida za 2024. godinu osim programskih 

aktivnosti Vijeća obuhvaća Redovnu aktivnost Vijeća MO te Računalne usluge Riznice. Ukupna 

vrijednost Financijskog plana Vijeća mjesnog odbora Kantrida za 2024. godinu iznosi 4.385,00 EUR-

a/ 33.038,78 kuna. 

 

 

                        

 

 
R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

        GRAD RIJEKA  

Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, 
Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu 
 
MJESNI ODBOR KANTRIDA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/11  
URBROJ: 2170-1-03-00-23-16  
Rijeka, 13. prosinca 2023. 
 

 

 
 



 

Zaključak: 

 

Vijeće MO Kantrida JEDNOGLASNO (4 glasa za) je usvojilo Financijski plan Vijeća mjesnog 

odbora Kantrida za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

 

 

Točka 2 

Vijeće mjesnog odbora  Kantrida je povodom programske aktivnosti Doček Djeda Mraza organiziralo 

prigodni program koji su izveli učenici OŠ Kantrida.  Obzirom da  škola-učenici nastupaju besplatno, 

te  da za njihov nastup nisu planirana sredstva.  Stoga je Vijeće zatražilo i dobilo suglasnost 

ravnateljice Direkcije da se preostala/ neutrošena sredstva iz programske aktivnosti Reprezentacija 

VMO Kantrida, u iznosu od 98,40 eura, preraspodjele na programsku aktivnost Doček Djeda Mraza i 

to za kupnju reprezentacije za izvođače. 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida JEDNOGLASNO (4 glasa za) je prihvatilo prijedlog preraspodjele sredstava 

za  programsku aktivnost Doček Djeda Mraza. 

 

 

Točka  3 

Vijeće mjesnog odbora Kantrida je tradicionalno, kao i svake godine, za najmlađe stanovnike  Kantrida 

je organiziralo programsku aktivnost Doček Djeda Mraza. Prigodni program i podjela paketa održani 

su 13. prosinca 2023. godine u  dvorani MO Kantrida, Lovranska 10.  Prigodni program pripremili su 

učenici nižih razreda OŠ Kantrida, sa svojim učiteljicama, djecu je dodatno razveselio Djed Mraz s 

poklonima.  
 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida JEDNOGLASNO (4 glasa za) je usvojilo Izvješće o programskoj aktivnosti 

 

 

Točka  4 

Vijeće mjesnog odbora Kantrida je ove godine održalo dvije likovne radionice. 
 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida JEDNOGLASNO (4 glasa za)  je usvojilo Izvješće o programskoj 

aktivnosti 

 

Točka  5 

Predsjednica  VMO Kantrida, Višnja Jelenčić, osvrnula se  4. sjednicu Vijeća i zaključak o osnivanju i 

imenovanju članova pododbora za kulturu i odbora za zdravstvo i socijalnu skrb. Obzirom da je na toj 

sjednici  imenovana kao član u pododbor za kulturu, zahvalila se vijećnicima na ukazanom povjerenju 

i zamolila da je se razriješi  s dužnosti člana i  predložila  imenovanje gospođe  Elde  Persi  Filiferović  

za  člana pododbora za kulturu. 

 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida JEDNOGLASNO (4 glasa za)  je prihvatilo prijedloge 

-  da se gospođa Višnja Jelenčić  razriješi funkcije člana pododbora za kulturu MO Kantrida 

-  o imenovanju gospođe Elde Persi Filiferović,  za člana, u pododbor za kulturu MO Kantrida 

 

O imenovanju kao i izmjenama u sastavu pododbora izvijestiti predsjednicu pododbora za 

kulturu. Pozivaju se predsjednice pododbora da sazovu svoje članove, održe sastanak i 

naprave plan aktivnosti za  2024.godinu. 

 

 

 

 

 



 

 

Točka  5/1 

 

Predsjednica vijeća upoznaje vijećnike o zamolbi samostalne umjetnice, gospođe Dijane Rosandić 

Živković za korištenjem prostora MO Kantrida, bez naknade, duže od 4 sata . Obzirom na višegodišnju 

suradnju gospođe Dijane Rosandić Živković sa MO Kantrida, da ista je i predsjednica pododbora za 

kulturu Klubom starijih osoba Kantrida, predsjednica Vijeća, gospođa Višnja Jelenčić  predlaže da se 

Odsjeku za mjesnu samoupravu dostavi pozitivno mišljenje glede navedenog zahtjeva. 

 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida JEDNOGLASNO (4 glasa za)  je da se gospođi Dijani Rosandić Živković 

omogući korištenje prostora mjesne samouprave, bez naknade, u MO Kantrida.  Mišljenje 

Vijeća dostaviti Upravnom odjelu za poslove Gradonačelnika, Gradsko vijeće i mjesnu 

samoupravu. 

 

 

Točka  5/2 

Predsjednica vijeća upoznaje vijećnike o održanom sastanku u Gradu Rijeci,  sa  Odborom za mjesnu 

samoupravu, na koji su član Vijeća, gospodin Igor Suhin i ona  bili pozvani poradi  prigovora 

Građanske inicijative Kantrida, na programe rada VMO Kantrida za 2024.  Osvrnula se i na  

mogućnost tonskog snimanja sjednica, te  naglasila  što se nje osobno tiče nema ništa protiv 

tonskog snimanja (snimač donijela na sjednicu). Nakon kraće rasprave donesen je slijedeći 

 

Zaključak: 

Informacija  o održanom sastanku primljena na znanje.  

Vijeće MO Kantrida (3 glasa protiv snimanja sjednica VMO i 1 glas za tonsko snimanje) svoje 

redovne sjednice, neće tonski snimati.   

 

  

Točka  5/3 

Iz Grada Rijeke, Ureda Grada pristigao je mail sa  pozivom predsjednici kao i ostalim članovima Vijeća 

(vijećnici obavješteni putem maila) na prezentaciju Idejnog rješenja stambenog područja Turanj, koje 

predstavlja prostornu studiju, odnosno stručnu podlogu za izradu plana i sadrži detaljni program 

gradnje. Prezentacija će se održati u četvrtak, 14. prosinca 2023. godine, s početkom u 17 sati, u 

Gradskoj vijećnici Grada Rijeke, na adresi Korzo 16.  

 

 

Zaključak: 

Informacija o prezentaciji Idejnog rješenja stambenog područja Turanj, koje predstavlja 

prostornu studiju, odnosno stručnu podlogu za izradu plana i sadrži detaljni program gradnje 

primljena na znanje. Od nazočnih vijećnika, jedino predsjednica, gospođa Višnja Jelenčić, 

potvrdila svoj  odlazak.   

 

 

 

Točka  5/4 

Predsjednica vijeća osvrnula se na komunalnu i prometnu problematiku na području MO Kantride. 

Predlaže da se ponovno proslijedi mail nadležnim službama Grada Rijeke i zatraži: 

- pometanje, te  uvrštenje u program godišnjeg održavanja prostor oko i iznad crkve sv. Ante. 

- Očitovanje u svezi pješačkog prijelaza kod Atletske dvorane 

- Očitovanje u svezi nedovršenih radova u Istarskoj ulici kod k.br.49 

- Sanaciju oštećenja kao i ulegnuća plaža na Šetalištu Milića Jardasa kao i ulaz na parking 

- Sanaciju stubišta u Istarskoj ulici zapadno od k.br.16 kao i uklanjanje stabla (palo za vrijeme 

nevremena) sa predmetne lokacije 

- Očitovanje u svezi zahtjeva za postavljanja "ležećih policajaca" ispred k.br. 14 u ulici Istarska 14. 

 



 

 

 

 

 

Zaključak: 

Vijećnici JEDNOGLASNO (4 glasa za)  podržavaju prijedloge predsjednice.  

 
 
 
Sjednica je završena u 19 sati. 
Ovaj zapisnik sastoji sa od 3 (tri) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                            Predsjednica Vijeća MO Kantrida                                
      
   Dragica Šibenik                                                  Višnja Jelenčić  

 


